
PROTOKÓŁ nr LIII/2021 

Z LIII SESJI RADY MIEJSKIEJ SIERPCA 

z dnia 24 listopada 2021 roku. 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Obrady LIII sesji Rady Miejskiej Sierpca VIII kadencji otworzył o godz. 11:00 

Przewodniczący Rady Miejskiej Sierpca, p. Dariusz Malanowski przekazując 

jednocześnie prowadzenie obrad Wiceprzewodniczącemu RM, p. Zbigniewowi 

Długokęckiemu, który po sprawdzeniu listy obecności, stwierdził quorum 

uprawniające Radę do podejmowania uchwał – załącznik nr 1, a zakończył o 

godz. 14:20 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Artur Dariusz Balcerowski 

2. Zbigniew Długokęcki 

3. Waldemar Frydrychowicz 

4. Barbara Gil 

5. Paweł Michał Grabowski 

6. Sławomir Wojciech Jaworowski 

7. Krzysztof Kacperski 

8. Dariusz Malanowski 

9. Maciej Malanowski 

10. Krzysztof Rudowski 

11. Piotr Łukasz Rzeszotarski 

12. Wojciech Andrzej Skorłutowski 

13. Krzysztof Skrzyński 

14. Jerzy Zbigniew Stachurski 

15. Joanna Marta Szewczykowska 

2. Przyjęcie dziennego porządku obrad. 

Wiceprzewodniczący RM, p. Z. Długokęcki, poinformował, iż Radni otrzymali 

wcześniej dzienny porządek obrad i poprosił o zgłaszanie do niego uwag - załącznik 

nr 2. 

Burmistrz, p. J. Perzyński, zgłosił wniosek formalny w sprawie wprowadzenia punktu do 

porządku obrad dotyczący zasad sprzedaży komunalnych lokali mieszkalnych oraz 

warunków udzielania bonifikat i ich wysokości. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek formalny Burmistrza Miasta Sierpca o dodanie punktu do porządku obrad.  



Rada w głosowaniu: 12 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – przyjęła wniosek 

formalny – załącznik nr 3 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Barbara Gil, Paweł Michał 

Grabowski, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Maciej Malanowski, 

Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof 

Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (2) 

Waldemar Frydrychowicz, Dariusz Malanowski 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Zbigniew Stachurski 

Wiceprzewodniczący RM, p. Z. Długokęcki, odczytał zmieniony porządek obrad  

a następnie poddał go pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie dziennego porządku obrad..  

Rada w głosowaniu: 12 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – przyjęła dzienny 

porządek obrad – załącznik nr 4 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Barbara Gil, Paweł Michał 

Grabowski, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Maciej Malanowski, 

Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof 

Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (2) 

Waldemar Frydrychowicz, Dariusz Malanowski 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Zbigniew Stachurski 

3. Przyjęcie protokołów z LI i LII sesji RM. 

Wiceprzewodniczący RM, p. Z. Długokęcki, poinformował, że protokoły z Li i LII sesji 

RM znajdują się w Biurze Rady i jeśli do piątku, czyli do 26 listopada nie zostaną 

zgłoszone do nich uwagi, protokoły zostaną przyjęte. 

4. Informacje i komunikaty przewodniczącego Rady, przewodniczących Komisji oraz 

przewodniczących Klubów Radnych. 

Wiceprzewodniczący RM, p. Z. Długokęcki, przedstawił informację od Wojewody 

Mazowieckiego oraz  Naczelnika Urzędu Skarbowego w Płocku o analizie 



Oświadczeń majątkowych. Radna, p. B. Gil, zawiadomiła, w imieniu Klubu Radnych 

„Sierpczanie”, o jego zdalnych obradach na temat projektów uchwał na dzisiejszą 

sesję. O przebiegu i przedmiocie obrad Komisji Budżetu poinformował jej 

Wiceprzewodniczący, p. Piotr Rzeszotarski. W następnej kolejności z prac Komisji 

Oświaty relację zdał jej Przewodniczący, p. W. Skorłutowski a z prac Komisji 

Bezpieczeństwa, Przewodniczący, p. K. Skrzyński. 

 5. Sprawozdanie Burmistrza o pracy między sesjami. 

Burmistrz Miasta, p. J. Perzyński, przedstawił sprawozdanie za okres od 23 października 

2021r. do 19 listopada 2021 r. -  załącznik nr 5 

 6. Interpelacje i zapytania radnych.  

Na wstępie Radna, p. B. Gil, zapytała, czy odpowiedź dotycząca poprzedniej 

interpelacji w sprawie nagrody przyznanej dla Dyrektora EMPEGEK w Sierpcu ma 

charakter tajny, czy jawny. Interpelacje na piśmie zostały złożone przez Radną,  

p. B. Gil – 6 interpelacji. Wszystkie interpelacje zostały zarejestrowane w teczce 

interpelacji. Ksero dołączone do protokołu - załącznik nr 6. Radny,  

p. W. Skorłutowski, skierował zapytanie do Burmistrza, w imieniu swoim i mieszkańców 

ul. Kopernika i ul. Kochanowskiego o remont budynku LOK na potrzeby Starostwa 

Powiatowego. Czy wiadomo, jakie wydziały zostaną przeniesione do tego budynku, 

ponieważ jest to dosyć istotne ze względu na możliwość powstania wzmożonego 

ruchu pojazdów w tym rejonie. Wiceprzewodniczący RM, p. W. Frydrychowicz, 

zapytał o liczbę osób zakażonych COVID-19 w Sierpcu i jaki jest procent osób 

zaszczepionych. 

Wiceprzewodniczący RM, p. Z. Długokęcki, ogłosił 10 min. przerwy. 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Na interpelacje dotyczącą Szkoły Podstawowej nr 2 odpowiedzi udzielił Naczelnik 

WOK, p. M. Zdrojewski. W kwestii programu „Polski Ład” i pozyskanymi z niego 

środkami informacji udzieliła Skarbnik, p. K. Joniak. Na pozostałe interpelacje 

odpowiedział Burmistrz. Na wszystkie interpelacje odpowiedzi zostaną również 

złożone na piśmie. Jeśli chodzi o okolice ul. Kochanowskiego i siedziby Starostwa 

Powiatowego, Burmistrz wyjaśnił, iż trwają rozmowy ze Starostwem na temat 

udrożnienia przepływu interesantów do budynków. W przypadku rozbudowy tych 

budynków o nowe wydziały miasto deklaruje, w zamian za budowę parkingów przy 

siedzibie MOPS, udostepnienie fragmentu działki w celu umożliwienia wjazdu 

interesantom od strony ul. Świętokrzyskiej i wyjazdu w stronę ul. Tysiąclecia, co 

załagodzi negatywne skutki ewentualnego wzmożenia ruchu. W odpowiedzi na 

zapytanie o szczepienia, Burmistrz poinformował, że Sierpc ma najwyższy procent 

osób zaszczepionych w powiecie, ok. 52 %. 

 8. Uchwała RM ws. zmiany w Miejskim Programie Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Miasta 

Sierpca na 2021 rok. 

 

Wiceprzewodniczący RM, p. Z. Długokęcki, poprosił o głos Pełnomocnika Burmistrza  

ds. Realizacji Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 



Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii p. Grzegorz Żelasko, który 

przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. Radna, p. B. Gil, zapytała, jaki to jest 

rozdział i na co te pieniądze będą przeznaczone. Pan Żelasko wyjaśnił, iż jest to 

rozdział 43, czyli zakup usług pozostałych, do których zalicza się warsztaty, zajęcia, 

szkolenia, profilaktyka dla dorosłych, młodzieży i dzieci. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. zmiany w Miejskim Programie Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Miasta 

Sierpca na 2021 rok. 

Rada w głosowaniu:  13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

396/LIII/2021 RM  ws. zmiany w Miejskim Programie Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Miasta 

Sierpca na 2021 rok - załącznik nr 7 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej 

Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Paweł Michał Grabowski 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Zbigniew Stachurski 

9. Uchwała RM ws. przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody i 

odprowadzania ścieków na terenie Gminy Miasta Sierpc. 

Projekt tej uchwały został przedstawiony przez Dyrektora EMPEGEK, p. P. Pakiełę, 

który wyjaśnił, iż Regulamin ten określa obowiązki przedsiębiorstwa wodociągowo –

kanalizacyjnego oraz odbiorców usług w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę  

i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie Gminy Miasta Sierpc oraz omówił 

najważniejsze zmiany, jakie zostały do niego wprowadzone. Radna, p. B. Gil, 

zapytała, kto jest właścicielem Wód Polskich i co to znaczy minimalny poziom 

świadczonych usług oraz na zapis w par. 3. Pan Pakieła przyznał, że w par. 3 jest 

drobny błąd w zapisie. Odnośnie zapewnienia minimalnego poziomu usług EMPEGEK 

zobowiązany jest do tego, co zostało zapisane w par. 2 Regulaminu. Wyjaśnił 

również, że Wody Polskie powstały na mocy rozporządzenia Ministra Środowiska  

i w związku z tym podlegają Ministerstwu Środowiska. Składają się z Krajowego 

Zarządu w Warszawie i z Regionalnych Zarządów Gospodarki Wodnej. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków na terenie Gminy Miasta Sierpc. 



Rada w głosowaniu:  12 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

397/LIII/2021 RM  ws. przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody i 

odprowadzania ścieków na terenie Gminy Miasta Sierpc - załącznik nr 8 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, 

Joanna Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (2) 

Paweł Michał Grabowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Zbigniew Stachurski 

10. Uchwała RM ws. nadania statutu dla Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w 

Sierpcu. 

Przedstawienia zagadnień projektu tej uchwały dokonał Dyrektor MOSiR,  

p. P. Burzyński, który wyjaśnił, iż dotyczy on  zaktualizowania statutu MOSiR do 

obecnego stanu merytorycznego oraz rzeczowego, co daje m.in. rozszerzenie oferty 

sportowej, jak i rekreacyjnej dla mieszkańców miasta. Radna, p. B. Gil zadała pytanie 

dotyczące rozdziału 4 par. 16 Statutu, czy to Dyrektor może zatrudniać odpowiednią 

liczbę osób, czy jednak musi konsultować to ze swoim pracodawcą, czyli z 

Burmistrzem. Dyrektor MOSiR wyjaśnił, iż wszystkie dokumenty są przedstawiane 

Burmistrzowi do zatwierdzenia a następnie na podstawie dokumentu 

zatwierdzonego przez organ nadzorujący, czyli Gminę Miasto Sierpc, na podstawie 

którego są zatrudniani pracownicy. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. nadania statutu dla Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w 

Sierpcu. 

Rada w głosowaniu:  13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

398/LIII/2021 RM  ws. nadania statutu dla Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w 

Sierpcu - załącznik nr 9  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej 

Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Paweł Michał Grabowski 



NIEOBECNI (1) 

Jerzy Zbigniew Stachurski 

11. Uchwała RM ws. uchwalenia "Programu współpracy Miasta Sierpca z 

organizacjami pozarządowymi, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2022". 

Wiceprzewodniczący RM, p. Z. Długokęcki, o głos poprosił Inspektor WSK,  

p. K. Szpakowską, która przedstawiła uzasadnienie projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący RM, p. W. Frydrychowicz zapytał, czy w tej chwili możemy 

mówić o puli pieniędzy, którą Burmistrz będzie mógł dysponować na te cele 

ustawowe. Inspektor WSK, powiedziała, że jeśli chodzi o kwoty , jakie będą 

wydatkowane na pożytek publiczny w 2022 r., to należy zaczekać na uchwałę 

budżetową, która te kwoty określi. Poinformowała natomiast o kwocie 

wydatkowanej na obecny rok , która wynosi 1 440 181,70 zł. Radna, p. B. Gil, 

zapytała o pkt. 6 dotyczący przeciwdziałaniu uzależnieniom i patologiom 

społecznym, czy wykorzystywany był do tego Miejski Program Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii. Pani 

Szpakowska wyjaśniła, że organizacje, które działają na tej płaszczyźnie, corocznie 

składają oferty, gdzie wskazują te zadania, które chcą realizować w danym roku i 

Miejski Program Profilaktyki nie jest tutaj wykorzystywany. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. uchwalenia "Programu współpracy Miasta Sierpca z organizacjami 

pozarządowymi, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2022". 

Rada w głosowaniu:  13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

399/LIII/2021 RM  ws. uchwalenia "Programu współpracy Miasta Sierpca z 

organizacjami pozarządowymi, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2022" - 

załącznik nr 10 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej 

Skorłutowski, Joanna Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (2) 

Paweł Michał Grabowski, Krzysztof Skrzyński 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Zbigniew Stachurski 

 

 



12. Uchwała RM ws. obniżenia ceny wywoławczej w II przetargu ustnym 

ograniczonym na sprzedaż niezabudowanej nieruchomości. 

Projekt uchwały został omówiony przez Naczelnik WAG, p. W. Szpejcher, która 

poinformowała, że nieruchomość będąca przedmiotem sprzedaży znajduje się w 

rejonie ul. Płockiej i ul. Mickiewicza. Pierwszy przetarg odbył się 29 października br., 

jednak żadna z osób, które mogły w nim uczestniczyć, nie wpłaciła wadium w 

wymaganym terminie, w związku z tym, nikt do przetargu nie został zakwalifikowany. 

Dlatego też został przygotowany projekt uchwały obniżający wartość nieruchomości 

o 50 %. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. obniżenia ceny wywoławczej w II przetargu ustnym ograniczonym 

na sprzedaż niezabudowanej nieruchomości 

Rada w głosowaniu:  11 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

400/LIII/2021 RM  ws. obniżenia ceny wywoławczej w II przetargu ustnym 

ograniczonym na sprzedaż niezabudowanej nieruchomości – załącznik nr 11 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof 

Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Joanna Marta 

Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (3) 

Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski, Krzysztof Skrzyński 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Zbigniew Stachurski 

13. Uchwala RM ws. wydzierżawienia nieruchomości w drodze bezprzetargowej na 

okres 3 lat - 11 Listopada. 

Projekt uchwały również został omówiony przez Naczelnik WAG, p. W. Szpejcher, 

która poinformowała, że dotychczasowy dzierżawca wywiązywał się z umowy i 

dlatego nie ma przeciwskazań do kontynuacji dzierżawy. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwala RM ws. wydzierżawienia nieruchomości w drodze bezprzetargowej na okres 

3 lat - 11 Listopada. 

Rada w głosowaniu:  12 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

401/LIII/2021 RM  ws. wydzierżawienia nieruchomości w drodze bezprzetargowej na 

okres 3 lat - 11 Listopada – załącznik nr 12 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

 



Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Krzysztof Skrzyński, Joanna 

Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (2) 

Paweł Michał Grabowski, Wojciech Andrzej Skorłutowski 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Zbigniew Stachurski 

14. Uchwała RM ws. wydzierżawienia nieruchomości w drodze bezprzetargowej na 

okres 3 lat - Konrada I Mazowieckiego. 

Projekt uchwały również został omówiony przez Naczelnik WAG, p. W. Szpejcher, 

która poinformowała, że  sytuacja jest analogiczna, jak w poprzednim projekcie i 

zasadnym jest jej podjęcie w celu poprawy warunków zagospodarowania. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. wydzierżawienia nieruchomości w drodze bezprzetargowej na okres 

3 lat - Konrada I Mazowieckiego. 

Rada w głosowaniu:  13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

402/LIII/2021 RM  ws. wydzierżawienia nieruchomości w drodze bezprzetargowej na 

okres 3 lat - Konrada I Mazowieckiego – załącznik nr 13 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej 

Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Paweł Michał Grabowski 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Zbigniew Stachurski 

15. Uchwala RM ws. wydzierżawienia nieruchomości w drodze bezprzetargowej na 

okres 3 lat - Stanisława Staszica. 

Projekt uchwały, podobnie, jak poprzednie, został omówiony przez Naczelnik WAG, 

p. W. Szpejcher, która poinformowała, że dotychczasowy dzierżawca wywiązywał się 

z umowy i zasadnym jest podjęcie uchwały w celu poprawy warunków 

zagospodarowania. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwala RM ws. wydzierżawienia nieruchomości w drodze bezprzetargowej na okres 

3 lat - Stanisława Staszica. 



Rada w głosowaniu:  13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się - 0– podjęła Uchwałę 

403/LIII/2021 RM  ws. wydzierżawienia nieruchomości w drodze bezprzetargowej na 

okres 3 lat - Stanisława Staszica – załącznik nr 14 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej 

Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Paweł Michał Grabowski 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Zbigniew Stachurski 

16. Uchwała RM ws. określenia wysokości i zasad wypłacania diet dla radnych Rady 

Miejskiej Sierpca i przewodniczących Zarządów Osiedli oraz zwrotu kosztów podróży 

służbowych. 

Radna, p. B. Gil. zapytała, czy pkt. 4 par. 1 uchwały dotyczący diet 

Przewodniczących Zarządów Osiedli jest na podstawie wszystkich przepisów, które 

zostały podane pod tytułem propozycji uchwały. Odpowiedzi udzielił Radca 

Prawny, p. M. Zasadowski, wyjaśniając, że mieści się w tych przepisach. Radna 

zapytała jeszcze, czy mogą zostać podane wysokości kwot diet, ponieważ w 

uchwale są wymienione jedynie wielkości procentowe. Wiceprzewodniczący Komisji 

Budżetu, p. P. Rzeszotarski, powiedział, że wysokość tych kwot uzależniona jest od 

wysokości minimalnego wynagrodzenia. Konkretne kwoty zostały podane przez 

Sekretarz, p. B. Wojciechowską – Dobies. Dla przewodniczącego RM – 2 156 zł, 

wiceprzewodniczący RM – 1 988 zł, przewodniczący komisji stałych RM – 1 708 zł, 

przewodniczący komisji doraźnych RM – 1 624 zł, pozostali radni RM - 1 428, 

przewodniczący Zarządów Osiedli – 728 zł. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. określenia wysokości i zasad wypłacania diet dla radnych Rady 

Miejskiej Sierpca i przewodniczących Zarządów Osiedli oraz zwrotu kosztów podróży 

służbowych. 

Rada w głosowaniu:  12 – „za”, 0 – „przeciw’, 1 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

404/LIII/2021 RM  ws. określenia wysokości i zasad wypłacania diet dla radnych Rady 

Miejskiej Sierpca i przewodniczących Zarządów Osiedli oraz zwrotu kosztów podróży 

służbowych  – załącznik nr 15 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Sławomir 



Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, 

Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof 

Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Barbara Gil 

BRAK GŁOSU (1) 

Paweł Michał Grabowski 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Zbigniew Stachurski 

17. Uchwała RM ws. ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Sierpca. 

Radna, p. B. Gil, powiedziała, że podobało jej się to, iż Radny Rzeszotarki w sposób 

jawny, na początku sesji, powiedział, ile będzie zarabiał Burmistrz. Następnie 

poprosiła, aby Przewodniczący RM powiedział kilka słów na temat Burmistrza, co też 

takiego wspaniałego robi, żeby przekonał Radną, że te 95%, to jest słuszna suma. 

Wiceprzewodniczący RM, p. Z. Długokęcki, podał, że wynagrodzenie Burmistrza, 

wraz z dodatkami, będzie wynosić 18 893,50 zł. Dodał, że nie tylko on ustalał 

wysokość tego wynagrodzenia, poza nim jest jeszcze 15 Radnych, obradowała nad 

tym też Komisja Budżetu i jednogłośnie zostało to przegłosowane. Powiedział, że 

może jedynie wyrazić własne zdanie, iż jak najbardziej popiera to a uzasadnieniem 

jest zmieniające się i cały czas rozwijające miasto. Radny, p. K. Kacperski, dodał, że 

głównym wyznacznikiem są także środki zewnętrzne, jakie Burmistrz pozyskuje dla 

miasta a dotychczasowe wynagrodzenie było zbyt niskie w stosunku do obowiązków 

wykonywanych przez Burmistrza. W tym samym tonie wypowiedziała się Radna,  

p. J. Szewczykowska, zwracając dodatkowo uwagę na już pozyskane środki z 

nowego programu „Polski Ład”. Radny, p. P. Rzeszotarski, powiedział, że dla ogółu 

widoczne są końcowe efekty wszystkich negocjacji, próśb i spotkań, na które 

Burmistrz musi poświęcić również swój prywatny czas, ponieważ często odbywają się 

one w soboty i w niedziele. Radna, p. B. Gil, powiedziała, że jest to Burmistrza praca, 

przyznała, że miasto pięknieje, co również słyszy od mieszkańców, i życzy Burmistrzowi 

zdrowia, żeby dalej miasto piękniało. Wiceprzewodniczący RM, p. W. Frydrychowicz, 

powiedział, że jak słychać z głosów Radnych, Burmistrz zasługuje na swoje 

wynagrodzenie. Widać też jego pracę, zaangażowanie, chociażby na przykładzie 

środków pozyskanych z „Polskiego Ładu”, których jednak wszystkie gminy nie 

otrzymały i podobne przykłady na pewno w przyszłości będzie można mnożyć. Do 

tych wypowiedzi przyłączył się również Radny, p. S. Jaworowski, który jednocześnie 

zauważył, że pierwszy raz, na przestrzeni lat, opozycja nie jest Burmistrzowi przeciwna. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, przychylił się do wypowiedzi swoich 

przedmówców, podkreślając, że Burmistrz pełni bardzo odpowiedzialną funkcję i 

wysokość proponowanego wynagrodzenia jest jak najbardziej zasadna, co 

argumentuje swoim głosowaniem „za”. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Sierpca. 

Rada w głosowaniu:  12 – „za”, 0 – „przeciw’, 1 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

405/LIII/2021 RM  ws. ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Sierpca  – załącznik 

nr 16 



Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Sławomir 

Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, 

Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof 

Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Barbara Gil 

BRAK GŁOSU (1) 

Paweł Michał Grabowski 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Zbigniew Stachurski 

Po zakończonym głosowaniu Wiceprzewodniczący RM, p. Z. Długokęcki, 

pogratulował Burmistrzowi jego wyniku i jednocześnie podkreślił, że otrzymał on 

mandat zaufania nie tylko od mieszkańców Sierpca, ale i od Radnych. Burmistrz,  

p. J. Perzyński, wyraził swoje podziękowanie dla Rady Miejskiej, szczególnie za 

wszystkie wypowiedziane dobre słowa.  

18. Uchwała RM ws. ustalenia zasad sprzedaży komunalnych lokali mieszkalnych oraz 

warunków udzielania bonifikat i ich wysokości. 

W tym punkcie głos zabrał Burmistrz, p. J. Perzyński, informując, że propozycją, która 

uzyskała największe poparcie Radnych to udzielenie 40 % - owej bonifikaty od ceny 

sprzedaży lokalu mieszkalnego, która będzie ustalana przez rzeczoznawcę, który 

będzie uwzględniał wiek budynku, stan danego mieszkania lub jego najbliższej 

okolicy. Ta bonifikata może być zwiększona o 1% od każdego roku zamieszkiwania w 

lokalu, ale nie może być większa niż 60% ceny sprzedaży lokalu mieszkalnego. 

Warunkiem otrzymania tej bonifikaty jest złożenie wniosku w ciągu 3 lat, nie 

posiadanie zaległości w płatnościach i nabywca nie może być właścicielem innego 

domu lub mieszkania. Dotyczy to również małżonków osób wynajmujących. 

Dodatkowym ustaleniem jest przeznaczenie 40% wpływu ze sprzedaży tych mieszkań 

trafi z powrotem do pozostałych zasobów lub zostaną przeznaczone na budowę 

nowych lokali mieszkalnych. Radny, p. K. Kacperski, podziękował Radnym za 

wsparcie jego pomysłu przeznaczenia 40% ze sprzedaży z tych mieszkań na budowę 

nowych i poprawę jakości pozostałych lokali. Radny, p. A. Balcerowski, uzupełnił, że 

jest to realizacja zadań, które były w założeniach  i o których Radni rozmawiali z 

Burmistrzem jeszcze przed wyborami, gdzie te oczekiwania były sygnalizowane w 

czasie spotkań z  mieszkańcami. Podziękował tez Radnemu Kacperskiemu za 

wywalczenie tych 40%, o których wspomniał wcześniej. Radna, p. B. Gil, zapytała, po 

jakim czasie od zakupu właściciel będzie mógł sprzedać mieszkanie. Burmistrz 

powiedział, że nie ma tego zapisanego w uchwale, ale jest ten zapis w ustawie. 

Poprosił o czas na udzielenie wyczerpującej odpowiedzi. 

Wiceprzewodniczący RM, p. Z. Długokęcki, ogłosił 5 min. przerwy. 

 



Po wznowieniu obrad na pytanie Radnej, p. B. Gil, odpowiedzi udzieliła Naczelnik 

WAG, p. W. Szpejcher, informując, ze jeśli została udzielona bonifikata na nabycie 

nieruchomości, to nie można jej zbyć przed upływem 5 lat licząc od daty nabycia,  

w przeciwnym wypadku udzielona bonifikata podlega zwrotowi i będzie to kwota 

zwaloryzowana. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. wysokości ustalenia zasad sprzedaży komunalnych lokali 

mieszkalnych oraz warunków udzielania bonifikat i ich 

Rada w głosowaniu:  12 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

406/LIII/2021 RM  ws. wysokości ustalenia zasad sprzedaży komunalnych lokali 

mieszkalnych oraz warunków udzielania bonifikat i ich – załącznik nr 17 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej 

Skorłutowski, Joanna Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (2) 

Paweł Michał Grabowski, Krzysztof Skrzyński 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Zbigniew Stachurski 

Radna, p. B. Gil, zapytała , czy osoby zainteresowane znajdą gdzieś Regulamin 

dotyczący zasad wykupu mieszkań. Jak to będzie ogłoszone mieszkańcom Sierpca. 

Naczelnik WAG, wyjaśniła, że przede wszystkim będzie opublikowana uchwała i 

poza tym będzie nagłaśniana ta sprawa, przekazywana mieszkańcom za 

pośrednictwem Radnych, bądź Przewodniczących Zarządów Osiedli. Dużo osób już 

interesuje się wykupem mieszkań, są telefony do wydziału Architektury, gdzie na 

bieżąco są udzielane informacje. Radny, p. K. Skrzyński, zgłosił problemy techniczne 

podczas głosowania, jednocześnie potwierdzając swój głos „za”. 

19. Uchwała RM ws. opłaty od posiadania psów na 2022 rok. 

Założenia projektu tej uchwały zostały omówione przez Podinspektor WSK,  

p. A. Kossakowską, która poinformowała m.in., że na rok 2022 zaproponowano 

wysokość opłaty od posiadania psa w wysokości 60zł. Radna, p. B. Gil, zapytała, ile 

będzie płacił właściciel 5 psów. Podinspektor WSK wyjaśniła, że będzie płacił za 5 

psów, za każdego po 60 zł. Zwolnieniu podlegają właściciele powyżej 65 roku życia 

oraz jeśli pies jest zachipowany. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. opłaty od posiadania psów na 2022 rok. 

Rada w głosowaniu:  13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

407/LIII/2021 RM  ws. opłaty od posiadania psów na 2022 rok – załącznik nr 18 



Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej 

Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Paweł Michał Grabowski 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Zbigniew Stachurski 

20. Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2021 rok. 

O omówienie projektu tej uchwały została poproszona Skarbnik, p. K. Joniak, która 

poinformowała o nagłej zmianie , jaką wprowadziła SP nr 3 w postaci nowego 

zadania „Szkoła Ćwiczeń”. Jest to zadanie realizowane nie tylko przez szkołę, ale i 

miasto, które jest liderem oraz partnerów. W związku z zakończeniem projektu z 

dniem 30 listopada br. ma nastąpić końcowe rozliczenie, organ prowadzący musi 

dokonać zmian po stronie dochodów i wydatków w projekcie. Następnie wymieniła 

najważniejsze zmiany wprowadzone do uchwały budżetowej, które wymienione są 

w uzasadnieniu do uchwały. Skarbnik poinformowała również o przekazaniu prawie 

60 000 zł przez ubezpieczyciela za zalanie CKiSZ. W związku ze złożeniem wniosku 

przez Dyrektora MOSiR na zakup przystawki do odśnieżania boiska, zostały na ten cel 

zabezpieczone pieniądze w kwocie 28 192 zł. Radna, p. B. Gil, poprosiła Skarbnik o 

przeanalizowanie załącznika nr 2 i informację, co jest jeszcze do zrobienia. Pani 

Joniak wyjaśniła, iż załącznik nr 2 to jest załącznik wydatków bieżących i 

majątkowych na 2021r. i jest to to samo, co zostało opisane w objaśnieniu do 

uchwały. Następnie pokrótce omówiła poszczególne działy. A informacje 

dotyczące tego, na jakim etapie jest dana inwestycja posiada wydział 

merytoryczny. Dodała, że jedyne zadanie, które nie zostanie wykonane w tym roku, 

jest to budowa budynku komunalnego a na dzień dzisiejszy możemy mówić o 

wykonaniu 99% naszych inwestycji a te, które nie zostaną wykonane zostaną 

przeniesione na wydatki niewygasające lub nastąpi przeniesienie środków w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej i przeniesienie do realizację na 2022 r. Radna 

dopytała, czy w takim razie z ostatnim dniem grudnia będzie wiadomo, co zostało 

wykonane. Skarbnik odpowiedziała, że nie z ostatnim, ale prawdopodobnie z dniem 

28 lub 27 grudnia, ponieważ umowy z wykonawcami są podpisane do 28 lub 30 

grudnia 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2021 rok. 

Rada w głosowaniu:  11 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

408/LIII/2021 RM  ws. zmian uchwały budżetowej na 2021 rok – załącznik nr 19 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 

 



Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, Krzysztof 

Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (3) 

Paweł Michał Grabowski, Krzysztof Kacperski, Wojciech Andrzej Skorłutowski 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Zbigniew Stachurski 

21. Sprawy różne. 

Wiceprzewodniczący RM, p. Z. Długokęcki, podziękował Radnym za uczestnictwo w 

obchodach Święta Niepodległości, zwłaszcza z pocztu sztandarowego Radnej,  

p. B. Gil, Radnemu, p. K. Rudowskiemu oraz Radnemu, p. S. Jaworowskiemu. Kolejne 

podziękowanie, w imieniu mieszkańców ul. Narutowicza i ul. Konstytucji 3 Maja, bloku 

nr 14, za nowo wybudowany parking z 35 miejscami parkingowymi. Poinformował 

również o wstępnym terminie sesji zaplanowanym na dzień 8 grudnia br. Radny,  

p. P. Rzeszotarski zaprosił na otwarcie Klubu Seniora w świetlicy osiedlowej na Zatorzu. 

Radna, p. J. Szewczykowska, zaproponowała, aby w przyszłym roku zorganizować 

międzyosiedlowy Dzień Dziecka. Radny, p. K. Skrzyński, podziękował za uczestnictwo 

w pogrzebie jego taty. Zapytał również o przejście między ul. Jana Pawła II a Placem 

Europejskim, konkretnie tył nowego centrum handlowego i mającego tam powstać 

ogrodzenia. Radna, p. B. Gil, zwróciła się z pytaniem do Radnego,  

p. K. Rudowskiego, kiedy można przyjmować trzecią dawkę szczepionki. Radny,  

p. S. Jaworowski, podziękował w imieniu mieszkańców ul. Szpitalnej za wykonanie 

oświetlenia oraz za utwardzenie tej ulicy. Radny, p. K. Rudowski, odpowiedział, że 

trzecią dawkę szczepionki można przyjąć po okresie pół roku. Podziękował także 

Burmistrzowi za utwardzenie ul. Górnej. Burmistrz zaprosił po otwarciu Klubu Seniora 

na uroczyste wciągniecie flagi  woj. mazowieckiego przy CKiSZ a ok. godz. 12:30 

nastąpi podpisanie porozumienia dotyczącego ul. Narutowicza.  Poinformował 

również o piątkowym spotkaniu, wraz z innymi wójtami, w Krajowym Zasobie 

Nieruchomości w Warszawie, którego celem jest kontynuowanie rozmów w sprawie 

SIM. Udzielił też odpowiedzi na zapytanie Radnego Skrzyńskiego. Radny,  

p. S. Jaworowski, podziękował Z-cy Burmistrza, p. P. Nowakowskiemu za wsparcie 

inwestycji na ul. Szpitalnej. Wiceprzewodniczący RM, p. W. Frydrychowicz, zapytał, 

czy wiadomo, kiedy budujące się galerie na terenie Sierpca zostaną otwarte. 

Burmistrz, p. J. Perzyński, wyjaśnił, że nie dysponuje dokładnymi informacjami, ale 

prawdopodobnie jedna zostanie otwarta przed świętami a ta przy Mc Donaldzie w 

pierwszej połowie roku. 



22. Zakończenie obrad. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej,  

p. Zbigniew Długokęcki, zamknął obrady LIII sesji Rady Miejskiej Sierpca. 

  

 

 

Wiceprzewodniczący  

Rady Miejskiej 

/-/ 

Zbigniew Długokęcki 

 

  

 

Przygotował(a): Biuro Rady 

Inspektor 

/-/ 

Beata Kowalska 


